



Hong Kong Accreditation Service  
香港認可處

**Certificate of Accreditation**  
**認可證書**

*This is to certify that*  
特此證明

**STANGER ASIA LIMITED**  
史達嘉亞洲有限公司

**Rooms 309, 3/F, 503 - 504, 5/F & 705 - 706, 7/F, Fuk Shing Commercial Building,  
28 On Lok Mun Street, On Lok Estate, Fanling, New Territories, Hong Kong**  
香港新界粉嶺安樂村安樂門街28號福成商業大廈3樓309室, 5樓503-504室及7樓705-706室

*has been accepted by the HKAS Executive, on the recommendation of the Accreditation Advisory Board, as a*  
在認可諮詢委員會的建議下獲香港認可處執行機關接受為

**HOKLAS Accredited Laboratory**  
「香港實驗所認可計劃」認可實驗所

*This laboratory meets the requirements of ISO/IEC 17025:2005 and it has been accredited for performing specific tests or calibrations as listed in the scope of accreditation within the test category of*

**Construction Materials**

此實驗所符合ISO/IEC 17025:2005所訂的要求  
並獲認可進行載於認可範圍內下述測試類別中的指定測試或校正工作

**建築材料**

*This accreditation to ISO/IEC 17025:2005 demonstrates technical competence for a defined scope and the operation of a laboratory quality management system (see joint IAF-ILAC-ISO Communiqué).*  
此項 ISO/IEC 17025:2005 的認可資格證明此實驗所具備指定範疇內所須的技術能力並實施一套實驗所質量管理體系(見國際認可論壇、國際實驗所認可合作組織及國際標準化組織的聯合公報)。

*The common seal of the Hong Kong Accreditation Service is affixed hereto by the authority of the HKAS Executive*  
現經香港認可處執行機關授權在此蓋上香港認可處的印章

WONG Wang-wah, Executive Administrator  
執行幹事 黃宏華  
Issue Date : 8 June 2016  
簽發日期：二零一六年六月八日



Registration Number : **HOKLAS 021**  
註冊號碼：

Date of First Registration : 4 January 1990  
首次註冊日期：一九九零年一月四日